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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:808 Beteskravet

Många mjölkbönder har framfört åsikter om att de rigida reglerna i beteskravet 
orsakar en onödig börda i verksamheten, utan att egentligen bidra till ökad 
djurvälfärd. Det finns skäl att se över beteskravet, för att göra utformningen 
mer flexibel och anpassad till den verklighet som bönderna lever i. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet: 

 

Har statsrådet och regeringen för avsikt att ompröva beteskravet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-17
Besvaras senast
2016-02-24 kl. 12.00


